
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte fractie, 

 

Naar aanleiding van uw vragen van 8 december 2017 over het windmolenpark Elzenburg-De 

Geer informeer ik u hierbij als volgt. 

 

Vraag 1: Wat was de precieze schriftelijke opdracht aan PwC?  

Wij hebben PwC gevraagd om ons hun bevindingen over het ontwikkelplan te geven. Dit om 

onze eigen beleving dat het ontwikkelplan onvoldoende robuust is, te toetsen bij een extern 

deskundige. Wij verwijzen naar de bijgevoegde offerte van PwC. Hierin is de opdracht 

omschreven (naar aanleiding van het met de gemeente gevoerde vooroverleg) 

 

Het is  de adviestak van PwC die ons in dit dossier heeft geadviseerd. Deze staat los van de 

accountancy-tak van PwC. De adviestak heeft ervaring met windmolens en is onder meer 

bezig met de ontwikkeling van een windpark op zee, samen met Rijkswaterstaat.  

 

Vraag 2: Heeft PwC ook een vergelijk gemaakt met andere deelnames van lokale 

energiecoöperaties? 

PwC heeft geen expliciete vergelijking gemaakt met andere deelnames van lokale 

energiecoöperaties. Dit hebben wij ook niet gevraagd. 
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Vraag 3: Zo ja, behoort Nijmegen daar dan ook bij? 

Dit is niet van toepassing. Zie het antwoord bij vraag 2. 

 

Vraag 4: Hoe heeft de gemeente aandacht besteed aan de door PwC uitgebrachte 

adviezen over de inbreng van EC Oss? 

Wij hebben de bevindingen van PwC betrokken in onze meningsvorming. Zij vormen 

onderdeel van een bredere afweging, gebaseerd op onze eigen beleving, contacten met ECO, 

het rapport van Hekkelman Advocaten en informele contacten met diverse andere partijen. 

Wij hebben ECO de gelegenheid geboden om kennis te nemen van het PwC-rapport en hierop 

te reageren.  

 

Vraag 5: Op welke wijze heeft u toegezien dat het advies van PwC besproken is met 

EC Oss? 

Wij hebben ECO de gelegenheid gegeven om met onze externe adviseurs van gedachten te 

wisselen over de adviezen. Naar wij hebben begrepen heeft overleg tussen ECO en de 

adviseurs plaatsgevonden op 16 oktober 2017.  

 

Vraag 6: Heeft u de uit dat gesprek getrokken conclusies ook ontvangen? 

Aan de externe adviseurs hebben wij  gevraagd of deze gesprekken voor hen aanleiding 

waren om hun adviezen naar aanleiding van het overleg met ECO aan te passen. Dit was niet 

het geval. 

 

Vraag 7: Heeft u de conclusies ook mee laten wegen in uw besluitvorming? 

Wij hebben de externe adviezen meegewogen bij onze besluitvorming. Zie onder 4. 

 

Ik hoop uw vragen naar tevredenheid te hebben beantwoord. 

 

Hoogachtend, 

 

Mr. J. van der Schoot 

Wethouder Duurzaamheid c.a. 


